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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Wyjazd z ul. Słowackiego na ul. Kościuszki , jest dość problematyczny 
i niebezpieczny, ze względu na brak odpowiedniej widoczności - pojazdy ustawione 
wzdłuż ul. Kościuszki skutecznie zasłaniają nadjeżdżający pojazd. 

Proszę w imieniu mieszkańców o zamontowanie na tym skrzyżowaniu lustra, 
aby kierowcy wyjeżdżający z ul. Słowackiego, mogli dostrzec nadjeżdżające z lewej 
strony pojazdy. Powyższe rozwiązanie może w dużym stopniu przyczynić się do 
poprawy bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu i zapobiec niebezpiecznym zdarzeniom 
w przyszłości. 

Z poważaniem 

Dominik Szusfakiewicz 


